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MEMORIE VAN ANTWOORD
Ontvangen 9 december 1994

De leden van de fractie van het CDA zijn verheugd dat de nota van
wijziging veel van hun bezwaren tegen het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet op de inkomstenbelasting 1964, de Wet op de loonbelasing 1964 en
de Coördinatiewet Sociale Verzekering (regelingen met betrekking tot
aftrek en belastingvrije vergoeding van kosten van kinderopvang)
(Kamerstukken I 1994/1995, 23 483, nr. 6b) heeft weggenomen. Zij vragen
of er reeds een concept beschikbaar is van de bij ministeriële regeling te
stellen voorwaarde aan gastouderopvang.

Een concept1 van de ministeriële regeling waarin de voorwaarden voor
de nieuwe kinderopvangregeling zijn opgenomen, is bij deze memorie
gevoegd.

De leden van de SGP-fractie hebben met weinig enthousiasme kennis
van het wetsvoorstel genomen daar zij kinderopvang niettot de kerntaak
van de overheid rekenen. Onze spijt over dit standpunt neemt niet weg
dat wij de opvatting van deze leden ten volle respecteren.

Zij vragen hoeveel wachtlijstplaatsen er eind 1993 waren en wat de
schattingen voor 1994 zijn. De totale omvang van de wachtlijsten bedroeg
eind 1993 ongeveer 40 000 opvangplaatsen (eind 1992 nog 43 000). Over
1994 zijn nog geen gegevens beschikbaar.

Voorts vragen de leden van de SGP-fractie of er nog steeds sprake is
van een groei van de capaciteit van de kinderopvang. Zij verwijzen
vervolgens naar een enquête die de redatie van het blad «De Werkgever»
in juni 1994 heeft uitgevoerd, waaruit blijkt dat er een overcapaciteit is van
«vele duizenden» kindplaatsen. Hieromtrent vragen de leden van de
SGP-fractie nadere gegevens.

Bij brief van 1 november 1994 heeft de Staatssecretaris van Volksge–
zondheid, Welzijn en Sport de Tweede Kamer haar reactie gegeven op
genoemd onderzoek. Daarin is aangegeven dat van structurele overcapa–
citeit geen sprake is. Wel was tijdens het onderzoek nog niet de gehele,
eind 1993 gerealiseerde, opvangcapaciteit in gebruik genomen, Dat sprak
ook vanzelf, aangezien het grootste deel van de capaciteit die gemeenten
op grond van de Stimuleringsmaatregel kinderopvang 1991-1993
moesten realiseren, in het laatste jaar van deze periode - dus in 1993 - tot
stand is gekomen. Deze capaciteit werd vervolgens in de loop van 1994 in
gebruik genomen. De verwachting is dat er in 1994 slechts een
bescheiden groei zal zijn.
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De leden van SGP-fractie vragen of de omvang van het aandeel van de
banen in de kinderopvang van het «40 000 banenplan» bekend is. Dit is
thans nog niet bekend. Gemeenten kunnen plannen indienen en zelf
bepalen hoe groot het aandeel kinderopvang daarin zal zijn.

De leden van de SGP-fractie vragen vervolgens of de baten van de
versoberingsmaatregel ad f 35 mln. extra worden besteed aan de
kinderopvang. Bedoelde baten zullen worden gebruikt om het budget
voor kinderopvangvoorzieningen vanaf 1994zoveel mogelijkte houden
op het niveau van het budget van voorafgaande jaren. Per saldo is er van
1993 op 1994 overigens een teruggang met ongeveer f 30 mln.

Ten slotte vragen de leden van de SGP-fractie of het verschil in de
raming van de budgettaire derving van de uitbreiding van het begrip
beroepsmatige kinderopvang (tussen f 0,5 mln en f 4 mln) het gevolg is
van de onzekerheid over het aantal deelnemers of van de variatie in de
kosten van de opvang. In antwoord op deze vraag delen wij mede dat bij
de raming alle relevante factoren, zoals het aantal deelnemers en de
kosten van kinderopvang, zo goed mogelijk in beschouwing zijn
genomen. Gelet op de ruime onzekerheidsmarges die voor een aantal
factoren waaronder de genoemde gelden, heeft dat geresulteerd in
bovengenoemde raming van f 0,5 mln a f 4 mln.
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